
19 - zapytanie, XXI sesja Rady Miejskiej, 27 stycznia 2016 r. 

Interpelujący radny: Kazimierz Czyż 

Radny zapytał, czy Miasto planuje sprzedawać garaże przy ulicy Szczecińskiej 91. Nadmienił, że jest to 

pytanie mieszkańca. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24274.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/530.html
https://youtu.be/kcNF3j5Fi-s?t=4h17m15s

